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使用说明书

ELECTRONIC DRUM
便携式外音电子鼓

G7

功能简介

• 9个鼓面：（含吊镲 2个，镲碗，开 /合踩镲，军鼓，底鼓，高音鼓，中音鼓，
落地鼓各 1个）

• 2个鼓踏：（含 1个踩镲，1个底鼓）

• 12首示范曲，7组鼓组，9组伴奏

• 音量控制：9级

• 速度控制：16级

• 可以录制打击曲并播放

• 音频输入接口，可接手机，IPAD，电脑等音乐格式输入的电子设备

• 自带双立体声喇叭，可作音响使用

• 760X戏曲鼓：开机击打鼓面为戏曲音色

• 760L内置锂电池

按健功能及鼓面图示

9面鼓

连接设备示意图

功能说明

踏板输入

• 本鼓支持一个 HI-HAT踏板和底鼓踏板作为触发源，两个踏板均为单声
道输入；

• 当脚踏没有接入 FOOT PEDAL接口时，敲打 HI-HAT鼓盘发 CLOSE(闭
镲）的声音；当把脚踏插头接入本鼓背面的 FOOT PEDAL接口时，踩下
踩镲踏板时，敲打开 /合踩镲鼓盘时发 CLOSE(闭镲）的声音；没有踩
下踏板时，敲打鼓盘发 OPEN(开镲）的声音。

• 将脚踏插入本鼓背面的 FOOT PEDAL接口时，其中一个脚踏为底鼓功能，
踩下脚踏，发出底鼓声音，松开不发声，此款鼓如需底鼓功食必须接踏板，

踩下带有底鼓功能的踏板才可使用。

开关功能

拨动“ON/OFF"电源开关钮至“ON"状态，此时 LED电源灯亮表示本鼓
已开机；

蓝牙连接

手机 /平板蓝牙搜索并连接 GZUT-MUSIC，即可播放伴奏。

USB MIDI功能（仅限于带有MIDI功能的产品 )

• 只要您将木鼓的 USB接口与计算机的 USB接口妥当连接，便能在两者
之间传送MIDI数据；

• 使用 USB数据传送功能，需要完成下述操作：
*使用标准的 USB连接线，连接计算机的 USB接口与本鼓的 USB接口；

*支持WIN XP/WIN7/WIN8 and Mac OS X系统免驱，支持热插拔 :

*兼容 Sonar ，Curbase，Nuendo，Ezdrummer等所有主流音序器及
VST/VSTi插件，支持电脑及平板各种MIDI电子鼓游戏；

注：在使用过程中，1分钟无任何动作，自动进入休眠状态，任意敲打
鼓面即可唤醒

特点

• 全球首创便携式多功能外音电子鼓 ;

• 适合家庭娱乐 ,朋友聚会和打鼓练习 ;

• 多种音色 ,模拟真实的打击鼓效果 ;

• 标准的鼓面配置，踏板扩展接口，带给您真实架子鼓的享受 ;

• 自带伴奏，示范曲，可自由调节播放速度，是您练鼓最佳学习工具 ;

• 自带录音功能，方便您随时随地记录您的音乐灵感 ;

• 自带 2个高品质立体声喇叭，随时随地可以使用；

• 音频输入接口，可自由选择音乐歌曲来练习打鼓 ;

• 可外接耳机打鼓时就不会干扰到别人 ;

• 可外接音响，声音更震撼 ;

• USB MIDI接口接电脑玩所有的 MIDI软件及电子鼓游戏（此功能仅适用
于带MIDI功能的产品，MIDI软件 Sonar,Cubase,Nuendo,Ezdrummer)

配件

电子鼓 *1, 脚踏 *1, 鼓棒 *2, 说明书 *1,USB 线 *1，3.5 音频线 *1

序号 英文名称 功能

1 NO/OFF 电源开关

2 USB/DC 5V USB 电源接口，可用电源适配器及移动电源供电

3 FOOT PEDAL 脚踏（踩镲）脚踏（底鼓）

4 OUT 接耳机或音响

5 AUX 音频格式输入 ,接手机，IPAD,电脑等可供音乐
的电子设备

6 VOL- 音量 -：控制所有的音量
7 VOL+ 音量 +：控制所有的音量
8 STYLE 鼓组：可循环切换

9 DEMO 示范曲：可循环切换

10 REC 录音：按下 REC键录音即可录制
11 PLAY 播放录音

12 RHY 播放伴奏

13 START/STOP 开始 /停止伴奏，录音，示范曲
14 T- 速度 -：示范曲和伴奏的速度控制
15 T+ 速度 +：示范曲和伴奏的速度控制
16 POWER LED 电源指示灯，开机电源灯亮

17 CHARGE 充电指示灯，仅适用锂电池版本

简单故障处理

故障现象 故障原因 排除方法

电源指示灯不亮 外接电源未插好 请检查电源线连接正常

声音异常 外接电源未插好 更换电源

脚踏无反应 插头未插到位 需完全插到位或旋转一下

耳机或音响无声

插头未插到位 需完全插到位或旋转一下

连接插孔不正确 检查插孔是否插对

音响音量没有调好 调节好外音设备音量

注意事项

• 请使用 2A或 2A以上的充电器。

• 在使用外部设备输入音源时请注意文件的格式。

• 请不要将木电子鼓置于过热或灰尘过多的地方工作。

• 在摆放时，请注意与收音机。电视机等强电磁仪器保持距离，以免产生
干扰。

• 勿将重物放在电了鼓机，上，避免冲击碰撞。

• 请不要将木电子鼓放在潮湿或过热的地方，以免损坏。

• 请不要将本电子鼓以 90°度或大程度的折叠挤压，以免损坏。

• 不要将尖锐的物件与本电子鼓共存放或碰撞，以免损坏。

产品规格

产品尺寸 487(长 )×310(宽 )×48(高 )mm
重量 863 g
输入电压 USB DC 5V / 2000mAh
材质 硅胶
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USB MIDI function (only work if the model with MIDI 
function)
• When you completely connecting the usb cable between the drum kits 

and Computer ,the MIDI Data could transmit well

• 1f you need transmitting USB Data .you should finish below step carefully
*Please use standard usb cable

*Compatible with Win XP/Vista/7/8 and Mac OsX,drive free and hot plug 
supporting.

*Compatible with Sonar, Cubase,Nuendo,Ezdrummer,Etc,major

Sequancer sofrware and VST/VSTi and all kinds of MIDI Drum kits
games.

Operating Manual

G7

Specification
• 9 drum pad：(include 2 crash cymbal, ride cymbal, open/close hi-hat, snare 

base drum, high tom, low tom, floor tom)

• 2 drum pedals： (include 1 hi-hat, 1 base drum)

• 12demo songs,7drum sounds, 9accompaniment 

• Volume Control： lever 9

• Speed Control ：lever 16

• Could record and play

• Audio input,match your cellphone, tablet, PC and other device which could 
support music.

• With speaker,using as stereo

• Drama drum kit：open and click the pads is drama tone

• 760L with Li_battery

The appearance of drum kits Device connecting map

Function Description

Pedal Instruction
• This drum kits support one pedal Hi-hat and one bass drum as ,both of 

them were single channel input. 

• When the pedal doesn't plug into the "FOOT PEDAL"jack, Sounds will be 
Close hi-hat if you click "Open/close Hi-hat"; When you inject the pedal 
in jack,sounds will be Close hi-hat if you step on the pedal; Sounds will 
be zOnce you inject the pedal in the side FOOT PEDALjack, one of the 
pedal has"Bass drum" function, the other one is functioned for "Pedal Hi-
hat";If you need Bass drum when you playing, you have to step on the 
specified pedal.
Mark: The pedal can not use mutually,for each one has its specified
function

POWER ON/OFF
• When you Switch on,you can tell from the LED light that this drum can be used.

• After you switch on the drum kits, you can change the volume as you need.
Features
• The world's first Multinational、portable、and professional drum

• Fit for family entertainment/friends gathering/and drum practice 

• Multi-sounds,simulated the really drum kits

• The standard drum configuration and the extension interface for pedal could 
bring

• you real game experience about drum

• Include accompaniment/ demo songs,control the playing speed free,

• this is the best choice for drum learning

• Include recording function,get all your inspiration in record easily

• With two high-quanlity stereo speakers

• audio input, chose any music you like to practice

• Could connect with your earphone,will not disturb others when you using this.

• Support to connect a external spekaer,the sounds will be much shocking

• USB MIDI port, connect PC to play with all the Midi software and electronic

• drum games, MIDI software like: Sonar, Cubase, Nuendo, Ezdrummer (this

• only work if the model with MIDI function)

Accessories
Drum Kits*1, Pedals*1, Manual*1, Usb Cable*1, 3.5 Audio Cable*1, Drum Stick*2

No. Name Function Description
1 NO/OFF Battery power switch
2 USB/DC 5V USB port for power, by AC adapter or power bank
3 FOOT PEDAL Pedals for Hi-Hat and Bass Drum
4 OUT Audio output interface
5 AUX Audio input interface
6 VOL- Volume down
7 VOL+ Volume up
8 STYLE Recycle di�erent drum sounds
9 DEMO Recycle demo songs
10 REC Press "REC", the device could record
11 PLAY piay the recording
12 RHY Play accompaniment

13 START/STOP Start to play/stop playing accompaniment the recording demo 
songs

14 T- Control the playing speed of demo songs and accompaniment
15 T+ Control the playing speed of demo songs and accompaniment
16 POWER LED Plug in the power adapter, the LED light
17 CHARGE Charging LED indicator, only for lithium battery version.

Troubleshooting

Failure
phenomenon Reason Solution

Power indicator
does not work

External power adapter is not 
plugged well or USB cable is not 
isserted well

Please check the external
power cable

Abnormal sound External power adapter Voltage 
shortage

Please Change another 
external power adapter

Pedal does
not work

The interface is not connecting 
well Please completely plug it

No sounds
(Headphone or audio)

1.No power supply
2. volume is not adjusted well 
3.earphone not connected to the 
right interface of our drum

Please check the level of 
VOL and make sure all the 
interface are connected well

Cautions

• Please use a 2A or 2A or higher charger

• Do not use the drum kit in a wet,high temperature or dusty area  electric 
waves

• Keep the drum kit level when in use,Do not place the drum kit near areas 
with strong 

• Do not place the heavy objects on the product,to avoid impacting of the 
collision 

• Do not pull or twist the body or drum kits with 90,it may damage the 
function,

• Do not tamp with the wiring of this product with a cutter or other sharp 
toois, it may  damage the functions,

• When rolling up the drum kits after use,do not roll up too tight.

Bluetooth connection

• mobile phone/tablet Bluetooth search and connect to GZUT-MUSIC, 
then you can play the accompaniment. 

Specification

Product size 487(L)×310(W)×48(H)mm
Weight 863 g
Input USB DC 5V / 2000mAh
Material Silicone

ELECTRONIC DRUM
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Pedal
Pedal hi -hat Bass drum

AUX OUT FOOT CHG OFF/ON

DC-5V

* Please use a 2A or 2A or higher charger.



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Radiation Exposure statement
The device has been evaluatec to meel general RF exposure requirement. The device 
can be used in porlable exposure condition without restriction.


